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§ 28 B 

Övriga frågor och information 

Skrivelse om redovisning av investeringsbudget 2018. 
 

Skrivelse om investeringsbudget, Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) samt 

Mathias Mellgren Helge (C).  

 

BESLUT  
Idrottsnämnden beslutar att lämna nedanstående skrivelse till förvaltningen för beredning 

 

Skrivelse om redovisning av investeringsbudget 2018 

I tio års tid har investeringsbudgeten för idrottsprojekt redovisats tillsammans med 

verksamhetsplan och budget för nämndens ledamöter.  Under Allianstiden redovisades det 

och med den socialdemokratiskt ledda majoriteten har detta redovisats 2015, 2016 och 

2017.  Men för 2018 saknas investeringsbudgeten i december 2017. Det är allvarligt och vi 

har efterlyst detta sedan december månad utan resultat. Vi förutsätter att investeringsbudgeten 

öppet redovisas omgående för hela idrottsnämnden i ett ärende. 

Med anledning av detta vill vi ställa följande frågor till förvaltningen: 

 

1. Vad är det som gjort att investeringsbudgeten för 2018 inte har redovisats för 

nämndens ledamöter? 

 

2. Kommer förvaltningen att redovisa investeringsbudgeten 2018 för nämnden? 

 

 

3. Vilka direktiv har förvaltningen fått av den S-ledda ledningen att inte redovisa detta? 

 

 

 

 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


